
Presidiumvergadering

VERSLAG

Vergadering van zondag 17 december 2017

Aanwezig: Aderik, Aiko, Arne J, Arne VDK, Bart, Benjamin, Dries DP, Karim, Kristien, Lise, Marnik
(vanaf 22.13 u), Milko, Raf, Ruben, Samuel, Siebe, Simme, Stephanie, Wieter, Yana

Waarnemer: Joran, Oberon

Verontschuldigd: Anthe

De vergadering wordt geopend om 22.08 u.

Goedkeuring agenda

Bij Activiteiten in de verre toekomst wordt het puntje Winabar in de Gnorgl toegevoegd. Ook wordt het puntje
Living toegevoegd. De agenda wordt goedgekeurd.

Goedkeuring verslag

Het verslag van de vorige vergadering wordt goedgekeurd.

Actiepuntjes vorige vergadering

Actiepunt Uit te voeren door Gedaan
Kelder- en livingcharter doorsturen naar Stephanie Materiaal Ja
Evaluatie activiteiten doorsturen naar Karim Activiteitenverantwoordelijken Nee
Meer uitleg over docuwiki Webteam Nee
Inventaris op docuwiki zetten Materiaal Nee
Checklist eetstand op docuwiki zetten Wieter Ja
Indeling living bekijken Materiaal Ja
Schans voor het Gele Huis maken Arne VDK Nog mee bezig
Investeringen aankopen Materiaal/posten Nog mee bezig
Workplace voorstellen Karim Ja
Samenzitten posten + verslagje doorsturen naar Lise&Aiko Posten Nog mee bezig
Docuwiki in orde maken Karim (en anderen?) Nee

� De investeringen moeten zeker voor het tweede semester aangekocht worden. De beamer gaat waarschijnlijk
veel goedkoper zijn dan verwacht.

� Karim moet mensen zoeken die hem willen helpen met het in orde brengen van de docuwiki.

Mededelingen

� Bedankt aan Materiaal om de living mooi in orde te maken.

� We gaan proberen om de vergaderingen stipt om 22 u te starten. Probeer dus om er om 21.55 u te zijn.
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� Vrijdagmiddag zal er nog een PV plaatsvinden om het kerstfeestje en de Wina de Poohbar te evalueren.
Deze zal waarschijnlijk om 12.30 u starten en doorgaan op de campus.

Updates

PR

Argenta wil een lezing geven.

Cultuur

We kunnen sponsoring krijgen voor de wijnproeverij, maar het is nog niet zeker wat ertegenover staat.

Raden

Internationaal

Er zal tijdens Think Abroad een LAN-party plaatsvinden op 29 maart. Ook zal er een activiteit samen met VTK
georganiseerd worden, waarschijnlijk een casinoavond.

Scientica

Op de AV is de jaarrekening goedgekeurd, is het bestuur van vorig jaar gekwijt en is Cudi geëxploiteerd (rond de
900 euro). Op de AKV zijn er ten eerste activiteiten geëvalueerd. Op het Scienticafé was niet zoveel volk en sfeer.
Er was ook een discussie over of er genoeg, te veel of te weinig Disneymuziek is gedraaid. Het eetstandje van de
International Week heeft heel slecht gedraaid, maar dat is niet zo erg omdat LBK veel winst gemaakt heeft en dit
gaat delen. Verder zijn er ook updates gegeven over activiteiten. De skireis zit bijna vol. Er is gediscussieerd over
de begroting van de cantusweek en hoe de combikaarten geregeld zullen worden. Eventueel gaat er iets vasthangen
aan de TD. De Jobfair is niet besproken. De werkgroep voor het galabal heeft nog steeds geen zaal gevonden. Ze
gaan nu een deadline vastleggen en als ze tegen dan geen zaal gevonden hebben, zal het galabal toch doorgaan
in iets à la Musicafé. Ze gaan ook nog eens kijken of de Sportoase niet goedkoper kan. Er worden nog steeds
mensen gezocht voor de organisatie van het debat. Ten slotte is een potentiële Scientica fakbar besproken. Wij
hebben ons voorstel voorgelegd en gezegd dat we gingen rondhoren bij verschillende instanties en hierbij Scientica
als potentiële partner willen opgeven. Eerst hadden ze precies niet zo goed door dat het allemaal vrijblijvend is.
Uiteindelijk waren er wel mensen die het goed vonden, maar iedereen bleef toch wat sceptisch omdat het zoveel
werk is. Er is een werkgroep opgericht.

Stura

Er is iemand verkozen voor Duurzaamheid. Er zijn ook drie beleidsplannen overlopen, maar er is nog niets concreet
beslist. Morgen zal Agora de hele nacht open zijn en zullen er ook evenementen plaatsvinden. De Studietracker
is voorgesteld. Dit is een tool om bij te houden hoeveel uur je aan een vak gespendeerd hebt. Verder is opnieuw
de herindeling van het academiejaar besproken, maar hiervoor is ook nog niets concreet beslist. Stura heeft nu
trouwens opnieuw een bestuur. Er is echter nog steeds geen voorzitter en er zijn nog enkele andere functies niet
ingevuld.

LOKO

Er is gediscussieerd over de infrastructuur van Alma voor verhuur en of dit eigenlijk wel bij de taak van Alma hoort.
Verhuur en externe activiteiten horen principieel niet echt bij Alma, maar dit draagt wel bij tot de studentvrien-
delijkheid. Verder stuurt de politie van Leuven elke donderdag een persbericht uit, waarin het ook heel vaak over

2



het uitgaansleven gaat. Hierbij worden studenten typisch geprofileerd als extreem zat en de berichten zijn heel
subjectief en gedetailleerd. Er is besloten dat dit niet meer mag gebeuren, zodat het imago van de studentenkrin-
gen en Leuven als stad minder geschaad worden. Ook is besproken hoe je je als kring moet profileren naar zatte
studenten op activiteiten. De studentenflik is gëınteresseerd om eens langs te komen om hier wat meer uitleg over
te geven. Aangezien er in het document met tips dat is rondgestuurd voornamelijk de boodschap wordt gegeven
dat je studenten niet te veel alcohol moet geven, maar er niet echt gezegd wordt hoe je ermee moet omgaan als
ze te zat zijn, kan het wel handig zijn als flik langskomt. Wina kan meestal wel zatte mensen in bedwang houden,
maar er kan altijd iets onverwachts gebeuren en dan is het goed om voorbereid te zijn. Aiko gaat eens mailen.
Ook is er gebrainstormd over slogans voor het nieuwe kotlabel. Ten slotte is SOS Blok nog besproken. Dit is een
campagne om blokkende studenten te steunen. Als je zin hebt om hierbij te helpen, mag je het laten weten.

Postenevaluaties

De postenverantwoordelijken moeten een (korte!) samenvatting sturen van hun evaluatie nadat ze hebben samen-
gezeten met hun post. Op die manier kan alles samen in een verslagje geplaatst worden en moet niet elke post
apart besproken worden op de PV. Als er posten met vernieuwende ideeën zijn, mogen ze dat natuurlijk wel nog
vermelden.

Ploegevaluatie

� Algemeen:

– De sfeer is heel goed, zeker tussen de betrokken presidiumleden. Bij de posten zelf is de sfeer soms
iets minder.

– Soms sluipen er cynische opmerkingen over elkaar in bv. de vergaderingen. Probeer dat te beperken.

– De shiften zijn niet zo eerlijk verdeeld. Dit jaar zijn er wel meer mensen die veel shiften invullen. Er zijn
veel eerstejaars die heel goed shiften en ook het grootste deel van het kernpresidium vult regelmatig
shiften in. Er is geopperd om toch een soort van beloningssysteem in te voeren (bv. shifter van de
week). Lise en Aiko gaan hier nog eens over nadenken.

– De post die de activiteit organiseert vult soms eerst zelf shiften in, maar dan doet de post zelf de leuke
shiften.

� Positieve puntjes:

– Veel vernieuwing

– Veel terugkoppeling

– Je kan bij iedereen terecht met vragen.

– Meer aandacht voor campagnepuntjes dan vorig jaar.

� Werkpuntjes:

– Op een activiteit belanden de verantwoordelijkheden als er iets misgaat soms bij één persoon. Probeer
op voorhand te voorzien dat er bepaalde dingen kunnen gebeuren, en zoek genoeg mensen die kunnen
helpen.

– Vergaderingen duren te lang. Proberen iets korter op de bal te spelen.

– Het is soms nog niet zo duidelijk wat er moet gebeuren voor een activiteit. Vooral de locatie van
bepaalde informatie is een probleem. De docuwiki is nog niet zo duidelijk.

– Meer communicatie naar mensen die niet op vergaderingen zijn. Maar daar dient het verslag net voor.

– Meer appreciatie tonen en mensen motiveren.

– IKZ moet eens kijken naar de samenstelling van de AV. Hier gaan ze volgend semester mee beginnen.
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– Te veel focus op alcohol en daar kruipt soms veel geld in, maar de begroting is goedgekeurd dus daar
kan niet zoveel meer aan gedaan worden.

– Soms verliezen we uit het oog voor wie we eigenlijk activiteiten organiseren. We focussen ons te veel op
het presidium, de ouwzakken en de schachten. Ook in de communicatie wordt er vaak vanuit gegaan
dat mensen van sommige dingen op de hoogte zijn. Probeer voor ogen te houden voor wie je het
allemaal doet en zorg dat de activiteit er ook voor hen staat en dat alles duidelijk is.

Webteam

Er zullen vanaf nu deadlines opgesteld worden waar telkens een paar personen naartoe werken om het team meer
te motiveren. De deadline voor de eerste versie van de nieuwe site is twee weken na de lesvrije week. Verder is
Webteam ook van plan om transparanter te zijn en duidelijker af te spreken wat er op de PV gezegd zal worden.
Ook gaat Arne zijn mail dagelijks in plaats van wekelijks beantwoorden.

Evaluatie afgelopen activiteiten

Sinterklaas

Er waren te weinig roddels ingestuurd, waardoor Dries op het laatste moment soms nog mensen om roddels moest
vragen. Uiteindelijk zijn er in elke les wel 2 of 3 mensen naar voor geroepen. Er was te weinig snoep, dus er is
snoep bijgehaald. De shiften waren redelijk goed ingevuld. Er was maar één les waarvoor de shiften nog op het
laatste moment ingevuld moesten worden. Op de bar waren veel mensen niet mee omdat ze niets konden horen.
Indien we volgend jaar nog in de Gnorgl zitten, kunnen we best zelf een box en micro meenemen en op het verhoog
aan de paal gaan staan. Sinterklaas heeft 70 euro onder begroting gedraaid, omdat gratis vaten eigenlijk 200 euro
kosten en er maar 135 euro was inbegroot.

Top 50 cantus

De corona was heel lastig (vooral de linkse en de rechtse). De ouwzakken waren zich bijvoorbeeld heel lastig aan
het gedragen en uiteindelijk hebben enkele van hen een cantus ex gekregen. Hier zijn hele slechte reacties op
gekomen en dit gaat er waarschijnlijk voor zorgen dat ze in het vervolg enkel nog maar lastiger worden. Ze vonden
het vooral niet zo tof dat ze op voorhand niet echt gewaarschuwd zijn. Misschien is het dus het beste om in het
vervolg te proberen om op tijd op te treden, maar minder hard. Als er presidiumvolk ambetant doet, moeten ze
daar zeker op aangesproken worden. Indien nodig wil Aiko dit ook doen. In de tempus tussen het derde gedeelte
en het stille gedeelte is er een kan gestolen. De opkuis was in orde. De cantus heeft 140 euro boven begroting
gedraaid.

Schaatsen

Omdat er op het laatste moment een PAL-sessie verplaatst was waardoor die samenviel met het schaatsen zijn er
minder mensen komen opdagen dan verwacht (er was 17 man). Enkele eerstejaars hadden nog les tot 19u, dus
een van de EJW’ers had nog op hen gewacht om samen te vertrekken. Hierdoor moest uiteindelijk iedereen nog
wachten aan de schaatsbaan en kwam LBK voor hen in de rij terecht.

Pietenbar

Er was heel weinig volk, waarschijnlijk omdat het semester bijna gedaan is. Er was een probleem met enkele
mensen van LBK. In de Gnorgl mogen mensen achter de bar kruipen en de muziek aanpassen. Een paar LBK’ers
(degenen die ook al de koelkast gestolen hebben) waren heel de tijd de muziek aan het aanpassen en hebben
daardoor de muziek verpest. Hierdoor zijn er een hele hoop mensen weggegaan. Uiteindelijk hebben de mensen
van Gnorgl gezegd dat ze niet meer achter de toog mochten komen. We moeten wel laten weten aan LBK dat
we tijdens de Winabar onze eigen muziek willen draaien. Dan moeten zij dit doorcommuniceren aan hun leden.
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Misschien kan er ook een papier gehangen worden. Voor de tappers is het heel moeilijk om in het oog te houden
of er iemand aan de muziek zit, want ze kunnen dit meestal niet zien. Milko gaat het erover hebben met Julie.
De opkuis was aangenaam, want na 3 uur was er praktisch niemand meer. Spijtig genoeg waren ze achteraf niet
blij met de opkuis, maar dit komt doordat de mensen van Gnorgl zelf niet goed hebben opgelet tijdens de opkuis.
Het zou wel handig zijn als we een soort van checklist hadden, zodat we zelf ook weten waarop we moeten letten.
De bar heeft 13 euro positief gedraaid.

Oosterse eetstand

De kookshiften zijn goed verlopen. Al het materiaal is op voorhand al in karren geladen om de opbouw sneller
te laten verlopen. Bij de opbouw heeft er plots veel volk afgezegd, waardoor er nog maar 4 man op de opbouw
stond, maar er was heel veel materiaal dat meemoest. Raf en Isabelle zijn dan nog ingesprongen, dus uiteindelijk
is alles wel op tijd klaargeraakt. Als je een shift invult, is het wel echt niet zo leuk als je de ochtend zelf nog
afzegt zonder voor vervanging te zorgen. Het weer viel wat tegen, maar desondanks is er toch redelijk wat volk
gekomen. Er was niet zoveel curry over, maar wel veel rijst. Er had misschien trouwens iets meer geld gestoken
mogen worden in betere rijst. Er zijn veel positieve reacties gekomen over het eten en de muntthee, maar ook over
de zitruimte. Misschien kan dit voor meer eetstanden gedaan worden. Voor de muziek was per ongeluk de oude
box (die kapot is) meegenomen, maar dan is Raf zijn box gebruikt. Yana heeft hele mooie henna tattoos gezet. Er
hebben niet zoveel mensen henna laten zetten, maar dat kwam waarschijnlijk ook door het koude weer (mensen
wilden hun handschoenen niet uitdoen). De afbraak is goed verlopen. Er is tijdens de eetstand wel een kookvuur
kapot gegaan omdat iemand per ongeluk de kabel tussen het vuur en de kookpot had laten zitten, waardoor de
kabel gesmolten is. Milan heeft gezegd dat hij dit misschien nog wel kan maken.

Er is ooit eens voorgesteld om iets te doen tegen de modder op eetstanden, maar uiteindelijk is er besloten om
het zo te laten. Het is niet zo haalbaar om met de opbouw telkens platen naar de campus te vervoeren (er waren
nu al 5 karren). Eventueel kan er iets aangekocht worden met Scientica en dan kan het op de campus blijven
liggen. Het is ook een optie om oude rolluiken in plaats van platen te gebruiken. Dit zou natuurlijk wel nog altijd
de opbouw verlengen en uiteindelijk is het ook maar voor een stuk of drie eetstanden echt nodig. Misschien kan
de mogelijkheid om eten te verkopen in het Scienticalokaal eens bekeken worden. Je mag hier niet koken, dus dan
zou het eten buiten opgewarmd moeten worden, maar misschien kan het wel binnen verkocht worden.

Na eetstanden wordt er soms in de facebookgroep geplaatst dat er nog eten overgekocht kan worden. Meestal
heeft dit niet zoveel succes en blijft het uiteindelijk liggen. Misschien is het beter om te proberen om het eten
op de eetstand zelf nog met iemand mee te geven. Als je iets meeneemt na een eetstand kan je dan nog altijd
beslissen om er een beetje geld voor te geven.

Jeneverbar

Dit was een van de betere bars in de Gnorgl. Er was wel weer hetzelfde probleem met de muziek. Er is heel
veel jenever verkocht. Een paar eerstejaars waren echt heel zat. Misschien moet er een beetje meer op hen gelet
worden, want je kan ze nu niet meer zo eenvoudig in de Winaliving leggen. Voor de tappers is het moeilijk om dit
in het oog te houden, maar presidiumleden die aanwezig zijn op een bar kunnen hier wel een beetje op letten. De
ongeopende flessen jenever die we nog hadden zijn doorverkocht aan Gnorgl. Er staan wel plots geen geopende
flessen meer in de kelder, maar niemand weet voor welke activiteit die gebruikt zouden zijn. Ruben gaat eens
nakijken wat het verschil is van de flessen die nu verkocht zijn en wat er daarvoor nog was.

LAN-party met VTK

De opbouw is heel vlot verlopen. Er was amper volk op de LAN-party. Deels omdat het laat op het semester
viel, maar vooral omdat er niet genoeg reclame is gemaakt. Er is geen tekstje doorgestuurd naar Redactie, VTK
heeft de activiteit ook niet in het Bakske vermeld en er waren te weinig mensen uitgenodigd voor het evenement.
Er waren nog veel frituursnacks over, maar die kunnen op de volgende LAN-party verkocht worden. Omdat VTK
niet veel plaats meer heeft in hun diepvriezers, gaan wij een deel van de snacks halen. Hiervoor kunnen we best
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wachten tot na het kerstfeestje. De Wii en de Playstation 2 waren niet in orde en er was geen afstandsbediening
voor de TV, wat heel lastig was. Dit hadden ze wel op voorhand mogen laten weten. De verantwoordelijke van
het Theokot was niet tevreden met de afbraak. Blijkbaar waren de tafels en de toog nog vuil en waren de deuren
blijven openstaan. Er is nog een bak met ethernetkabels en switches waarvan ze niet wisten of die van Wina of
VTK waren. Webteam zal er eens naar kijken.

VTK heeft echt heel weinig moeite in deze activiteit gestoken. Bij de opbouw zaten de mensen van VTK gewoon
te kaarten en de verantwoordelijke van VTK was er niet. Er stond niemand van VTK op de verkoopshiften en bij
de afbraak was er maar één persoon van VTK. Er moet dus eens een vergadering met hen georganiseerd worden
om dit te bespreken.

Wrap eetstand

Er is niet zoveel verkocht. De shiften waren goed ingevuld. Bij de opbouw waren er een paar dingen vergeten,
maar dat is opgelost. De eetstand heeft 77 euro onder begroting gedraaid.

Activiteiten in de nabije toekomst

Wina de Poohbar

Er zal waarschijnlijk niet veel mede verkocht worden. Aangezien mede vrij duur is, is er dus minder inbegroot (60
consumpties). De mede wordt morgen gehaald. Benjamin gaat morgen ook voor rest van de inkleding naar de
winkel. Hij moet ook nog mensen uitnodigen voor het evenement.

Kerstfeestje

De shiften zijn vrij deftig ingevuld. Morgen gaat de knutselshift met Isabelle door. Op die shift mag nog wel wat
meer volk staan. Er zal morgen ook bekeken worden of er nog soep bijgemaakt moet worden. Uiteindelijk hebben
alle mensen met een TAP-kaart een mail gekregen, maar er zijn weinig inschrijvingen binnengekomen (vooral heel
weinig van Fysica en Informatica). Momenteel zijn er 12 inschrijvingen van mensen met een TAP-kaart en er
waren er 25 inbegroot. Dinsdag worden de inschrijvingen gesloten. Fysici en informatici kunnen in de lessen en
oefenzittingen misschien nog eens hun prof of assistent uitnodigen. Het is wel belangrijk dat we geen mensen
kunnen toelaten die niet ingeschreven zijn. Misschien kan het vrijgekomen budget gebruikt worden om toch meer
wijn te voorzien.

Voor de inkleding was er eerst het idee om een open haard te projecteren. Misschien is het leuker om gewoon
kerstprentjes te projecteren. Hiervoor kan de beamer al aangekocht worden. Als die niet op tijd geleverd kan
worden, kan er ook een beamer geleend worden bij LOKO of Agora (de beamer van De Waag is kapot). Er moet
ook nog gemaild worden naar Poedts om te vragen of die iets wil spelen. Mathias is ook bezig met een playlist.

Activiteiten in de verre toekomst

Cultuurreis

De planning is gemaakt. Onder andere de East Side Gallery, het Joods museum, het Holocaust monument en het
Reichstag gebouw zullen bezocht worden. Er zijn ook tickets voor de opera Carmen. Er is nog altijd een plaats
vrij, maar de kans is heel groot dat Raf die gaat opvullen.
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Winabar in de Gnorgl

We moeten beslissen of we volgend semester de Winabar nog steeds in de Gnorgl willen laten doorgaan. Het zou
nog steeds het plan zijn dat LBK de inkopen doet voor onze promo’s. Ook gaan de gratis vaten 200 euro blijven
kosten. Als we volgend semester in de Gnorgl blijven, zouden we graag een deftig contract hebben. Dit hebben we
ook nodig om voor te leggen aan Beheerraad, zodat ze onze waarborg kunnen betalen. We besluiten om volgend
semester de bar nog steeds in de Gnorgl te houden.

Momenteel komen er niet zoveel ouderejaars naar de bar. Dit komt deels door deadlines en taken, maar vooral
omdat er minder sfeer is en de muziek vrij stil staat. Verder is de drank ook minder voordelig en is het voor velen
iets verder weg. We zitten ook in een soort van vicieuze cirkel, want er komt minder volk omdat er minder sfeer
is en er is minder sfeer omdat er minder volk komt. Het zou leuk zijn als het presidium het goede voorbeeld geeft
door mensen mee te nemen naar de bar en sfeer te maken.

Living

Materiaal heeft de living opgeruimd. Er zitten veel vliegjes in de living, maar dit probleem gaat blijven bestaan
zolang mensen eten buiten de frigo’s laten staan of eten laten rotten in de frigo’s. Er mag helemaal niks van eten
uit de frigo staan! Ook geen voeding zoals ajuinen of droge voeding! De living is geen opslagruimte. Probeer
ook om geen restjes bier over te laten als je een pintje drinkt. Geopend eten moet naar de gang gebracht worden
of weggegooid worden. Verder moet je opruimen wat je vuilmaakt (ook bv. bierdopjes). Mensen die dit niet
respecteren, moeten heel de living kuisen. De bierbakken en afvalzakken zullen in de nabije toekomst weggebracht
worden. Je mag dingen weggooien in de living (geen organisch afval), maar probeer dit te beperken. Er zijn enkele
zetels en tafels weggehaald uit de living die gratis meegenomen mogen worden.

Goedkeuring charters

Keldercharter

Het keldercharter:

� Alles wordt op de juiste plaats terug gezet.

� Afwas wordt binnen drie dagen gedaan.

� Afval wordt binnen drie dagen verwijderd.

� Organisch afval wordt NIET in de kelder weggesmeten.

� Geopende flessen frisdrank en andere hersluitbare voedselcontainers worden niet in de kelder gezet, maar
naar het Wina vakje op de gang gebracht.

� Denk logisch na.

� Karren worden binnen 24 uur na de afloop van de activiteit uitgeladen.

� Laat de kelderdeur NOOIT open staan wanneer je weggaat.

Er mag nog wat meer uitleg komen in het keldercharter over de regeling rond afval. Er mag ook bijkomen dat
presidium materiaal moet aanvragen voor een activiteit. Indien het Webteamspecifiek materiaal is, moet het ook
aangevraagd worden bij Webteam.

7



Livingcharter

Het livingcharter (ook voor externen):

� Ga niet op de zetels, banken en tafels staan.

� Tekenen, verven, markeringen aanbrengen op welk materiaal/muur dan ook is uit den boze.

� Kom niet aan eventueel materiaal van Wina aanwezig in de living. Indien het in de weg staat/ongemakkelijk
is/..., meld dit dat aan de gang boven.

� Laat de gesloten koelkasten met rust en gebruik alleen de meest rechtse voor eigen gebruik. Laat alles wat
hierin ligt ook liggen. Laat zelf ook geen overschotten liggen.

� Houd de kickerkast in ere en forceer hem niet. Ook niet verplaatsen als dat niet uiterst noodzakelijk is.

� Na afloop ruim je de hele ruimte op en zet je hem terug op de manier zoals op de foto’s. Stapel de stoelen
en banken netjes op. Keer de vloer en verwijder al het afval.

� Neem al het organisch afval mee, dit wordt nooit in de vuilbak in de living gedeponeerd.

� In de living wordt er niet gecantust en het geluidsniveau blijft redelijk, denk aan de bovenburen. Het is stil
na 23.30 u en iedereen is buiten en de zaal opgeruimd om 24.00 u ten laatste.

� Indien je iets breekt, vergeet, een defect opmerkt,... meld je dit zo snel mogelijk aan materiaal@wina.be.

� De leden van Materiaal Wina hebben op elk moment het recht om de zaal te laten ontruimen wegens
overlast.

Er mag nog een extra documentje gemaakt worden voor het presidium (want dit charter is vooral van toepassing
op externen), waarin bijvoorbeeld staat dat je geen eten uit de frigo mag laten staan.

De charters worden goedgekeurd (mits aanpassingen).

Halftime

De Halftimewerking zou graag een weekend organiseren. Om hier geld voor in te zamelen, willen ze een soepeet-
stand organiseren (met boterhammen), omdat dit geen lange wachtrijen veroorzaakt en omdat het wel aangenaam
is tijdens de koude dagen. Daarnaast willen ze ook wafels verkopen. Deze moeten op voorhand betaald worden.
Het weekend zou van 17 tot 18 maart doorgaan. Ze zouden wel graag de locatie huren op naam van Wina, omdat
jeugdverenigingen korting krijgen. We keuren dit goed, maar er moet wel nog eens op de PV passeren welke locatie
juist gehuurd zal worden. De datum van de eetstand moet niet beslist worden op een PV, maar let wel een beetje
op de andere activiteiten van Wina.

Voorstelling Workplace

Workplace is een gratis platform. Je hebt enkel een eigen site en eigen e-mailadressen nodig om toestemming
te krijgen om Workplace te mogen gebruiken. Workplace ziet er hetzelfde uit als facebook (dus iedereen kan
ermee werken), maar is gescheiden van je persoonlijke facebook. Er wordt ook gewerkt met groepen. Als posten
hun groepen openstellen, kunnen andere mensen van het presidium dan in die groepen ook vragen stellen aan
posten. Het is ook mogelijk om te chatten en deze chatberichten zijn dan losgekoppeld van de chatberichten op
je persoonlijke facebook. Workplace zou dus een vervanging zijn voor de huidige facebookgroepen en de interne
mailing. Officiële mededelingen zouden nog steeds via mail gebeuren, want dit moet van de statuten. Er is ook
een app, zodat je makkelijk updates kan checken. Het is niet zeker of je meldingen kan linken aan je persoonlijke
facebook. Een nadeel van Workplace is dat sommige medewerkers misschien niet echt de moeite gaan doen om
Workplace apart te checken. Als we nu beginnen werken met Workplace, trekken we ook alles wat uit elkaar, want
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er staat al veel in de facebookgroepen. Het is dus misschien handiger als de opkomende ploeg pas begint met het
gebruik van Workplace. Het probleem is wel dat ze pas toegang kunnen krijgen tot Workplace als ze een site en
een e-mailadres hebben, wat nog niet meteen het geval is.

Slack is een gelijkaardig platform. Workplace heeft iets meer features, maar deze gaan waarschijnlijk niet gebruikt
worden. Het grootste voordeel van Workplace is wel dat het een vertrouwde omgeving is, dus dit zou een logischere
keuze zijn.

We moeten beslissen of we volgend semester Workplace willen gebruiken. We houden een stemming via handop-
steking. Er zijn 20 stemgerechtigden.

� Voor: 7
� Tegen: 10
� Onthouding: 3

We gaan volgend semester Workplace niet gebruiken.

Varia

� Aiko: ‘Ik heb het al eens aangehaald, maar door een paar opmerkingen die ik heb horen passeren wil ik
nogmaals benadrukken dat jullie allemaal het bestuur vormen van dit presidium. Wij nemen beslissingen als
ploeg en het is perfect mogelijk om niet akkoord te zijn met deze beslissingen. Als externen er naar vragen,
mag je ook zeggen dat je niet akkoord was, maar probeer dan tenminste om de beslissing van de ploeg te
nuanceren. Zeg bijvoorbeeld dat de cantussen opgeslagen waren omdat we het niet nodig vonden om er
zoveel geld in te steken en liever geld wilden steken in de loopstand waar meer leden van kunnen genieten.
Zeg niet: “Wajoo, de cantussen zijn opgeslagen en die van Sport krijgen meer geld voor een tweede verdiep!”
Je mag het denken, maar je moet je achter de beslissing van Wina zetten om het imago van Wina hoog te
houden. Ik dwing jullie natuurlijk tot niks.’

� Kristien: ‘Stuur een Engelstalig tekstje door voor activiteiten die ook toegankelijk zijn voor anderstaligen.’

� Samuel: ‘Wil er iemand vrijdag mee naar het Theokot om frituurhapjes te gaan halen?’

� Arne VDK: ‘Stephanie, ik zou graag hebben dat je achter elk woord een punt zet om het te benadrukken.
Fuck. Star. Wars. En...’ *zingt lang zal hij leven voor Siebe*

� Marnik: ‘Mensen die in Halftime zitten, vergeten jullie de doodle niet?’

� Aderik: ‘Arne, wil jij eens in de kickertafel kijken?’ - Arne VDK: ‘Dat balletje komt er niet uit, wil jij eens
kijken Siebe?’ - Er ligt een cadeau voor Siebe in de kickertafel, het is een nerf gun. - Siebe: ‘Ik betuig nu
al mijn spijt aan de gangmensen.’

� Wieter: ‘Ik ben echt blij dat we Milan gecoöpteerd hebben. Dat was echt de leukste winkelshift die ik ooit
heb gedaan.’

� Ruben: ‘Aan allen die hier aanwezig zijn, zijn er mensen die zin hebben om dinsdag een klein roadtripje
met mij te doen? Het plan is om tafels bij het Spit te gaan afzetten en daarna eventueel leeggoed weg te
brengen. Ik heb ook nog een varium in verband met het busje. Een tijd geleden ben ik met het busje lichtjes
tegen een auto geschaafd, omdat een KULeuven camionette heel slecht geparkeerd stond. Er is een deel van
de waarborg gegaan, dus dat gaat van de onvoorziene kost gaan.’

� Arne J: ‘Het is kerst Plan Sjarel in Politika. Voor de rest, je kuist de fucking living als ik iets vind en je doet
dat echt, want anders zet ik u in de hoek zoals Aiko nu tijdens de vergadering gedaan heeft, maar ik pak u
ook nog wel vast. Ik wens iedereen fijne feestdagen, een goede blok en goede examens, want ik kan vrijdag
niet komen naar de vergadering. Zuipt nog eens goed, eet nog eens goed en dan gaan we allemaal samen
afzien.’
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� Raf: ‘Dit weekend was het de verjaardag van mijn zus en toevallig is Veys de peter van mijn zus, dus die
was op het feestje en hij zei letterlijk: “Ik moet 20 euro betalen voor het kerstfeestje en dan betaal ik 10
euro om tof te zijn.” Wat vinden jullie trouwens van mijn vlechtjes? Is er iemand die dat kan, want anders
moet ik altijd mijn zus vragen. En voor de living:’ *toont volgende meme van Arne*

‘Ik stel voor dat dit een officiële meme wordt. Bijvoorbeeld, als ik vergeet boodschappen te doen, wat staat
er dan in mijn frigo?’ - Iedereen: ‘Helemaal niks!’ - ‘Nog een serieuzer puntje: jullie hebben waarschijnlijk
de mail die ik gestuurd heb al gezien. Als er mensen zijn die een motivatie voor Beheer of Secretaris willen
doorsturen, dan mogen die dat zeker doen.’

� Aiko: ‘Ik ben echt beiregoed in Mario Party! Ik heb echt niet valsgespeeld! - *Siebe schiet op Aiko* - Aiko:
‘Siebe, in de hoek!’ - Siebe: ‘Aiko, jij in de hoek!’ *Richt zijn nerf gun op Aiko* - Aiko: ‘Ik denk dat Raf
de living kuist, want die heeft zakdoekjes in het rond gesmeten. Wie gaat er nog naar Politika?’

� Lise: ‘Kunnen we met de gang een kleine meeting houden over het kerstfeestje van morgen?’

� Dries DP: ‘Ik had exact één varia, maar ik ben het vergeten, dus wat blijft er dan nog over?’ - Iedereen:
‘Helemaal niks!’

� Karim: ‘Ik was vrijdag meegegaan met de shift om tafels en stoelen naar het depot van VTK te brengen.
Die hun kar heeft gewoon een lint, ik wist dat nog niet! Ik dacht, wie hangt er nu een lint rond de kar, maar
blijkbaar heeft die kar gewoon een lint. Met de gang moesten we een cadeautje kopen voor Secret Santa
en ik moet dat nog doen zoals waarschijnlijk het grootste deel van de gang. Gisteren na mijn werk ging ik
nog in de Fnac binnen om iets te kopen. Raad eens met hoeveel cadeautjes ik buitenkwam?’ - Iedereen:
‘Helemaal niks!’ - Karim: ‘Raad eens met hoeveel boeken ik buitenkwam? Dus shame on me.’

� Milko: ‘Ik heb deze week voor de eerste keer geen Gnorgl stressmomentje gehad.’

� Benjamin: ‘De stewardshift van twee tot vier op dinsdag moet nog ingevuld worden. Je krijgt gratis drank,
dus zeker invullen.’
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Actiepuntjes

Actiepunt Uit te voeren door Tegen
Evaluatie activiteiten doorsturen naar Karim Activiteitenverantwoordelijken Lesvrije week
Meer uitleg over docuwiki Webteam Zo snel mogelijk
Inventaris op docuwiki zetten Materiaal 11/02/2018
Schans voor het Gele Huis maken Arne VDK 11/02/2018
Investeringen aankopen Materiaal/posten 11/02/2018
Samenzitten posten + verslagje doorsturen naar Lise&Aiko Posten 11/02/2018
Docuwiki in orde maken Karim (+ vriendjes) 11/02/2018
Uitnodiging verbroederingscantus doorsturen naar Aderik Aiko Zo snel mogelijk
Mailen naar studentenflik Aiko 11/02/2018
Jenever checken Ruben 11/02/2018
Charters aanpassen Aderik en Arne J 11/02/2018

De vergadering wordt gesloten om 00.50 u.

Stephanie Vermeiren (secretaris)
stephanie@wina.be

De volgende vergadering gaat door op vrijdag 22 december 2017 om 12.30 u in het Scienticalokaal.
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